
Vergadering NSIJP Ledenraad 24 november 2023 
 
Agendapunt:  3 A 
Agenda stuk:  LR -3 
 
Van:  Dagelijks bestuur Ledenraad 

Betreft:  verslag DB LR over periode april – november 2023 t.b.v. van LR vergadering 24-22-2023 

Status: Ter informatie 

Inmiddels is het een goede gewoonte dat het bestuur een overzicht geeft van datgene wat er het afgelopen 

half jaar zoal op bestuursgebied is gebeurd; of en wat het DB van de LR zoal doet blijft wellicht wat in nevelen 

gehuld, vandaar leek het DB een goed idee om een klein overzicht te geven. 

- Concept verslag 

Onze vaste verslaglegster, Gerda Casimir is doorgaans best snel met het afronden van het concept verslag van 

de vergadering; zo ook deze keer . De idee van het DB was en is om dit concept-verslag – inclusief actielijst – 

vervolgens kort na de vergadering onder de LR leden te (doen) verspreiden. Helaas is dat – alweer – niet 

gelukt en de secretaris van het DB gaat bij zichzelf te rade hoe dit – lastige – punt een volgende keer wel goed 

te teckelen. 

- Wat doet het DB in de tussenliggende periode 

Zo nu en dan wordt het NSIJP bestuur geconfronteerd met situaties waarin zij – soms lastige – beslissingen 

moeten nemen, het is dan inmiddels goed gebruik dat de voorzitter even overlegt met de voorzitter van het 

DB met betrekking tot de in procedurele zin te volgen stappen; dat betreft lang niet altijd zaken die – op dat 

moment – door de Ledenraad als geheel geadresseerd behoeven te worden. Binnen het DB wordt dan even 

overlegd of en zo ja wat de rol van de LR in zo’n kwestie is. Dit betekent wel dat het DB soms net iets meer 

informatie heeft dan de individuele LR leden en soms ook – als DB – een beslissing neemt aangaande een 

bepaalde aanpak. Hierbij speelt ten allen tijde in het achterhoofd van het DB de rol die de LR volgens de 

Statuten toekomt en het DB probeert er zoveel mogelijk alert op te zijn dat de LR die informatie krijgt die zij 

behoort te krijgen. 

- Klachtencommissie 

In mei is er bij het DB een verzoek binnen gekomen van het bestuur tot het instellen van een ad hoc 

klachtencommissie, dit naar aanleiding van een bij het bestuur ingediende klacht. Omdat de NSIJP 

klachtencommissieprocedure nog niet formeel is afgerond, immers op de laatste LR vergadering is er nog met 

elkaar over gesproken en een definitieve versie wordt in deze LR voorgelegd, was er aanleiding om dit op ad 

hoc basis te doen. Het DB heeft – omdat haast geboden was – maar wel in lijn met de gedachtenontwikkeling 

aangaande de klachtenprocedure, vervolgens rechtstreeks twee leden van de LR benaderd, van wie bekend is 

dat zij affiniteit hebben met de materie én over de juiste competenties beschikken om in deze 

klachtencommissie plaats te nemen. Beiden hebben hun medewerking toegezegd. De klachtencommissie 

werd ondersteund door de secretaris van het DB en door de klachtencommissie is een advies naar het 

bestuur gezonden. 

- Leden(d)raad 

Op 30 juli jl. is aan de LR leden een Leden(d)raad verzonden, met daarin o.a. informatie over voornoemde 

klachtenprocedure en een oproep voor commissie leden voor een tweetal commissies vanuit de LR;  



eerder – in juni - was reeds een algemene mail verstuurd naar de LR leden in verband met de onstane situatie 

rondom het WK begeleidingsteam. 

- Commissie Evaluatie WK begeleidingsteam 

Eind augustus is deze commissie – na een algemene oproep -  van start gegaan, bestaande uit de LR leden: 

Karla Blom, Lysanne de Boer-Merkens, Marion Duintjer, Remco de Munck en Mark Timmerman; de 

coördinatie van een en ander lag bij de secretaris van het DB. De commissie heeft een belangrijk deel van de 

maand september en een deel van oktober benut voor het horen van een groot aantal betrokkenen en heeft 

eind oktober een rapportage afgerond, die als agendapunt van deze vergadering aan de orde zal komen. 

- Commissie offerte NSIJP website   

Deze commissie heeft bestaan uit de LR leden Karin Hazelhoff,  Joris Post en Mark Timmerman en werd 

ondersteund door de secretaris van het DB. De commissie heeft half oktober het bestuur – na ampel beraad - 

geadviseerd een andere weg te kiezen dan de met en in de offerte voorgestane route, daar deze insteek strijd 

met de statuten zou gaan opleveren. De commissie heeft voorts haar hulp aangeboden met het vinden van 

een geschikte websitebouwer voor het NSIJP.  Wordt vervolgd. 

- E-mail Ledenraadsleden 

De intekenlijst die ter vorige vergadering is rondgegaan was voor een groot aantal LR leden dermate 

verwarrend dat hiervan voor de secretaris helaas geen chocola te maken was; deze was iets te ingewikkeld 

van opzet; daarnaast is nog steeds niet voor een ieder duidelijk hoe een LR e-mail-adres te installeren en 

alvorens dergelijke adressen te kunnen benutten is het wel zaak dat ze ook geïnstalleerd zijn; daarom gaat dit 

andermaal in de herhaling met de bedoeling om het nu wel in een keer goed te doen; de wijze waarop een 

LR-emailadres kan worden geïnstalleerd zit bij dit agendapunt gevoegd. 

- Klachtenprocedure 

De voorzitter van het DB zou zich nogmaals buigen over de NSIJP klachtenprocedure; een besluitvormende en 

daarmee hopelijk eindversie bevindt zich thans bij de stukken. 

- Leden betrekken bij LR 

Het DB zal via een NSIJP nieuwsbrief alle NSIJP leden binnenkort attenderen op de aankomende LR 

vergadering, ter informatie verwijzen naar de plek waar de stukken te vinden zijn en de procedure voor – 

eventuele - inspraak weer eens onder de aandacht brengen. 

Tot zover 

Roel – Maartje - Ingrid 

 

 

 

 


